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公司简介

Company Profile

东莞市一川金品机械有限公司是一家专业研制开发、生产、销售各种元器件自动化生产设备的高新技术生产企业，公司拥有数十年的相关行业经验和实力雄厚的技术队伍，设备符合国际质量标准，通过严格的质量测试。设备具有精度高，稳定性好，使用方便，维护容易等优点。

Dongguan Yichuan Coldsmithing Machine Co.,Ltd. Is a hi-tech enterprise specializing in R&D. production and marketing of automatic manufacturing equipment for various components and parts . Much due to relevant industrial experiences of dozens of years and impressive technological forces can it turn out the conforming equipment to the international quality standards. Which can pass the strict quality tests. In addition to being high in precision and good in stability, its equipment is still convenient to use and easy to maintain

公司主要产品：

全自动高速成型编带包装机

全自动高速成型剪脚机

适应元件：LED、发光二极管、电解电容、金属化薄膜电容、三极管、电感、保险丝、轻触开关等直插式元件

卧式转立式成型编带包装机、

适用元件：二极管、电阻、色码电感、磁珠等同轴式元件

全自动混胶机系列

适应原料：AB胶、环氧、聚氨脂（PU）、矽利康、压克力待树脂

全自动点胶机系列

适用于各式需求点胶产业

Main products:

Tape-speed automatic molding machine 

High-speed automatic molding machine cut foot

Applicable components ; LED ,Transistor, electrolytic capacitors, metallic film capacitors. Inductors , fuses tact switches and other in-line components

Vertical tape-molding machine for coaxial components Applicable components; diodes, resistors, color code inductors, magnetic beads and other coaxial components.

Full-automatic glue mixer series Applicable materials; AB glue, epoxy polyurethane (PU),silicone, acrylic and other resins 

Full-automatic dispenser series Applicable to various enterprises that need dispensing in production

公司成长历程：

1988年成立于台湾，主要从事各类电子元器件自动化设备的研发与生产。

1991年起专业生产铝电解电容器整厂设备。

1998年迁至大陆。

2002年为了满足和配合广大客户的需求和服务，公司在深圳增设编带来料加工中心。

2004年公司推出专利产品：同轴卧式元件转立式插件编带机。

2005年公司行业内率先改编带机离合器为伺服马达。

2006年公司推出全自动混胶机系列。

2007年3月公司推出全自动点胶机系列。

2007年10月设立苏州销售服务中心，为华东地区客户提供服务。

2008年公司因业务量增大，为了能更好地为客户提供优质的售后服务，扩大生产规模于4月将工厂搬迁至东莞长安，现拥有约4000平方米设备生产调试车间。

Development course:

In 1988 it came into being in Taiwan and began to engage in R&D and production of various types of automation equipment for electronic components.

From 1991 it began to produce the package plants for aluminum electrolyte capacitors.

In 1998 it moved to Chinese mainland.

In 2002 it set up the braiding center of processing with supplied materials in Shenzhen to meet numerous customers demand.

In 2004 it launched its patented product: the vertical tape-molding machine for coaxial components and vertical plug-ins.

In 2005 it took lead in improving the braider clutch into the servo motor

In 2006 it launched the full-automatic glue mixer series.

In March 2007 it launched the full-automatic dispenser series.

In October 2007 it set up Suzhou center for Marketing Service to serve the customers in East Chian.

In 2008, to provide customers with high-quality after-sale services better , it moved its factory to Chang’an Dongguan with business increase, Now it is possessed of the workshops of about 4000 square meters for production and debugging of equipment.

企业文化  Corporate culture

 企业精神：客户的满意是我们永恒不变的追求。

企业格言：本企业投入市场的是质量和荣誉。

质量方针：重质量，树形象以顾客至上。抓素质，严管理，求持续发展。

发展目标：零缺陷，做行业内一流企业。

产品理念：追求卓越，缔造完美。

营销理念：成就客户，至力于客户的满意与成功，坚持不懈的帮助客户提高生产力。

管理理念：成功来自创新，发展来自合作。

Entrepreneurial spirit : what we pursue eternally is your satisfaction 

Corporate motto : What we marker is both quality and honor.

Quality policy : seeking for sustainable development by stressing quality, fostering image and implementing strict management on the customer-oriented basis 

Development objective: functioning as the elite enterprise of zero defects in the industry.

Marketing philosophy :prospering and satisfying customers by helping them improve productivity persistently 

Management philosophy: success comes form innovation, and development form cooperation.

经营理念  Business philosophy

以质量取得信誉

以服务取得信任

以技术取得信心

以价格取得信赖

以品质取得发展

Winning the honors by quality 

Winning the trust by service

Winning the confidence by technology 

Winning the faith by price 

Winning development by quality   
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YC-320全自动高速成型编带包装机

YC-320 Tape-sped automatic molding machine

设备特点：

●　传动采用原装进口凸轮，研磨精度高达0.01mm精确稳定、且噪音低，各零件组特殊硬化处理。

●　伺服马达控制使传动更轻松，定位更精确，排除了离合器故障率高，维护成本大等问题。
●　进口分割器定位孔距，尺寸精准，无故障，设备使用寿命长达18年以上。

●　整套系统采用西门子PLC控制，稳定性超强，操作界面为触摸屏，方便易学，数据调整更方便。
● 上夹开夹系统为齿条式，更换夹具中心线不变且产品无夹伤，改规格更方便， ￠4-￠6共用一套夹具，￠8-￠10共用一套夹具。
● 上下夹的尺寸设计符合人体工程学，使设备有足够的调试空间，清理维护机台更方便。
● 稳定的折叠式收料系统，简单方便无故障。
 
适应元件：

LED/发光二极管、三极管、铝电解电容、金属化薄膜电容、电感、晶振、保险丝、轻触开关等直插式元件。

Applicable components: LED/light-emitting diodes, transistors, aluminum electrolytic capacitors, metallic film capacitors, inductors, crystal oscillators, fuses, tact switches and other touch-line components.

Equipment characteristics:

Driven by the cams imported with the original packing, the machine with the specially, hardened components can have the stable grinding precision of 0.01mm and low noise.

Application of servo motor makes driving easier and positioning more accurate, and removes the problems of high clutch failure rate and large maintenance cost.

The imported divider can precisely position the pitch without any failures. The equipment can function at least more than 18 years.

The entire system is controlled with Siemens PLC, so it is superior in stability, more accurate in positioning. Application of touch screen can facilitate learning and data adjustment.

The clamping and unclamping system is a kind of rack-type system. The central line will not be changed when the clamp is replaced. The products will not be damaged due to clamping. It can facilitate change of specifications. The components of ￠4-￠6 can share a set of clamps and those of ￠8-￠10 another, The clamps for those above ￠10should be selected as required.

The size of upper and lower clamps ergonomically accords with the related requirements in design, so that there is sufficient space of debugging in the equipment, which facilitates the cleaning and maintenance of the machine.

The stable folding-type collection system is characteristic of simple and easy operation and no failure.

As required in braiding of LED product ,the equipment is provided with the anti-static function and a plasma fan.

电   源:  Paramters                            220V/50Hz/1.6KW

工作气压  the use of air                         4KG/cm2
生产速度：production speed                     180-230pcs/min

成型脚距：Forming lead wire distance            2.0mm 2.5mm,3.5mm 5.0mm

                                                 7.5mm 10mm 15mm

编带高度：Distance from indexholr tocapacity base   16.5mm-24.5mm

孔距/孔径：Distance/Diameter                        12.7mm/4.1mm

产品长度：length of the product                  5-35mm

产品规格：specifications of processed           直径￠4-￠10或方型产品宽度≤10mm;￠10以上需定做 The diameter of ￠4-￠10 or the width of ≤10mm(￠10 order to be more)
包装方式：packing type                            盒装或卷装 box or package

机械尺寸：Mechanical dimensions                 2300L*1200W*1500H(mm)

机械重量：Mechanical weight                   700KG

